

# 中国特钢企业协会

地址：中国 北京 朝阳区胜古中路 2 号院 5 号楼 金基业大厦 5 楼 网址：[www.ssea.org.cn](http://www.ssea.org.cn)  
TEL: 86-10-64034324 FAX: 86-10-64043595 邮箱：[ssea01@263.net](mailto:ssea01@263.net)

---

## 中国特钢企业协会团体标准公告 China Special Steel Enterprises Association Announcement for Group Standards and Codes

**2022 年第 04 号（总第 030 号）**  
**No.2022-04（No.030 in total）**

中国特钢企业协会批准 T/SSEA 0189-2022《钢铁企业脱硫脱硝第三方运维服务规范》、T/SSEA 0190-2022《钢铁企业脱硫脱硝设施运维组织服务评价导则》、T/SSEA 0191-2022《钢铁企业活性焦法脱硫脱硝设施运维组织服务评价要求》、T/SSEA 0192-2022《连轧管机限动芯棒用锻制圆钢》、T/SSEA 0193-2022《连轧管机组限动芯棒回收利用技术规范》、T/SSEA 0194-2022《直接切削用非调质热轧圆钢》、T/SSEA 0195-2022《煤矿液压支架用圆钢》、T/SSEA 0196-2022《大跨度铁路桥梁用钢板》、T/SSEA 0197-2022《锅炉和压力容器用正火钢板》共 9 项团体标准发布, 现予公告。详见附件。

The SSEA Group Standard (T/SSEA 0189-2022) for (Specification for third-party operation and maintenance service of desulfurization and denitrification in iron and steel enterpr), (T/SSEA 0190-2022) for (Guidelines for evaluation of operation and maintenance organization and service of desulfurization and denitrification facilities in iron and steel enterprises), (T/SSEA 0191-2022) for (Service evaluation requirements for operation and maintenance organization of activated coke desulfurization and denitrification

facilities in iron and steel enterprises), (T/SSEA 0192-2022) for (Forged round steels for the retained mandrel of multi-stand pipe mill), (T/SSEA 0193-2022) for (Technical specifications for the recycling of the retained mandrel for multi-stand pipe mill), (T/SSEA 0194-2022) for (Non-Quenched and non-tempered hot rolled round steel bar for direct cutting), (T/SSEA 0195-2022) for (Steel bars for hydraulic pillar in coal mine), (T/SSEA 0196-2022) for (Long span railway bridge steel plate), and (T/SSEA 0197-2022) for (Normalized steel plates for boilers and pressure vessels) 9 standards were approved by China Special Steel Enterprises Association, and now they are effective. Please check out the attachment for more details.

中国特钢企业协会

China Special Steel Enterprises Association

二〇二二年六月二十日

06/20/22



附件：

序号	标准编号	标准名称	实施日期
1	T/SSEA 0189	钢铁企业脱硫脱硝第三方运维服务规范	2022-06-20
2	T/SSEA 0190	钢铁企业脱硫脱硝设施运维组织服务评价导则	2022-06-20
3	T/SSEA 0191	钢铁企业活性焦法脱硫脱硝设施运维组织服务评价要求	2022-06-20
4	T/SSEA 0192	连轧管机限动芯棒用锻制圆钢	2022-06-20
5	T/SSEA 0193	连轧管机组限动芯棒回收利用技术规范	2022-06-20
6	T/SSEA 0194	直接切削用非调质热轧圆钢	2022-06-20
7	T/SSEA 0195	煤矿液压支架用圆钢	2022-06-20
8	T/SSEA 0196	大跨度铁路桥梁用钢板	2022-06-20
9	T/SSEA 0197	锅炉和压力容器用正火钢板	2022-06-20